
Aktuella punkter SFDF:s träff i Malmköping 24 okt 

Närvarande: 

Valter Timmerman Södermanlands FDF 

Sone Roos  Södermanlands FDF 

Bengt Eriksson Södermanlands FDF 

Erik Larsson  Strängnäs DK 

Torvald Sköld Nyköping DK 

Metin Yildirim Södertälje FDK 

 

 Träffens öppnande 

Göran Johansson, SvenskaFDF, hälsade de närvarande välkomna, informerade att 

han fått hoppa in i stället för Håkan Axen då han blivit sjuk. 

  

 Information från SFDF: 

SvFF Centrala Domarkonferens 

Rekryteringsprojekt för rekrytering av domare nu och i framtiden. 

AD i div.1 herrar och damallsvenskan 

Domare i div. 1, damer 

Kurs-/fortbildningsverksamheten och LDO 

SvFF utbildning CDO och RDO på lokala platser 

Ungdomsutbildning före steg 1 

LDO skall avsättas pengar till av distrikten. SvFF-DK stöttar i denna fråga 

Rekrytering av nya domare och deras uppföljning 

Hur förbereds de nya DI 

 

 Är våra domare representerade i DK/DU 

I DK är Katrineholm, Nyköping samt Södertälje representerade som ledamöter. 

DK-protokoll skickas till SöFDF 

Domarklubbarna är inte representerade i DU. 

 

 Mötet mellan domarorganisationerna-SVFF-UMBRO om domardräkten 

Alla domarklubbar har gjort upp avtal med lokala butiker 

Samordnade avtal för att köpa utrusning är svårt då nya domarna ej får INFO om   

domardräkter förrän de gått domarkursen. 



 

 Mötet mellan domarorganisationerna-SVFF-UMBRO om domardräkten 

 

 Avtalsförhandlingar med SvFF-DK om kommande förhandlingar 

Det som har diskuterats är om man kan höja arvodena med index några år framöver, 

ersättningen för bil bör dock följas upp, när domare ej har bil eller ålder inne så bör 

det även finnas i avtalet att domare har rätt till bussersättning mm. 

 Framtiden för domarklubbarna 

Hur kan vi få fart på FDK/FDF och hur vi kan behålla tempot i våra klubbar? 

Verksamheten är mycket varierande. Matchfördelningens försvinnande. 

Ta fram 2 – 3 punkter om vad vi kan göra och vad som kan hända inom 3 år. 

I dagsläget då det är brist på domare på många håll i Sverige så kan domarklubbarna 

sätta sig ner med Distriktsfotbollförbundet och motivera att domarklubbar behövs för 

att få fram nya domare samt följa upp och stötta dessa, ha regeltolkningsträffar, ge 

förslag på klassning av domare mm. Komma överens om vilka krav som skall ställas 

på domarna. Den hjälp de får tackar inte förbundet nej till. 

 Arbetskonferens och Årsmöte 4 – 5 feb. 2012 

Information lämnades om nästa års konferens och Förbundsmöte som äger rum i 

Stockholm. 

 

 Genomgång av kontaktpersoner i Domarklubbarna(Domarförbundet) 

Kontaktperson i domarklubbarna skall alltid rapporteras till SvFDF 

 

 Sociala Media – hur har distrikten löst detta? Finns det problem? 

Distriktsförbundet har gått ut till domarna med rekommendation att domarna inte 

ska uttala sig i media när en intressekonflikt kan uppstå. 

Distriktsförbundet skall då ta tag i ärendet. 

 

 FOGIS använder alla FOGIS och hur fungerar det? 

Fogis avvändes av alla domarna. Vid domarkurser så gås det igenom vad domarna ska 

rapportera gällande matchen såsom matchresultat, mål, målgörare, varningar 

utvisningar mm. 
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